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Årsberättelse, Skaftösektionen av Munskänkarna för tiden  

2022-01-01—2022-12-31. 

 

Allmänt 

Styrelsen har hållit medlemmarna informerade genom månadsmejlet 

”Ordförande har ordet”, via Skaftösektionens hemsida, övrig e-post 

samt indirekt via möten med gruppernas sammankallande. 

 

Styrelsens uttalade ambition har varit höjning av provningsviners 

kvalitet, information om vinerna inför provningen och mindre 

ambitiöst fokus på mat, samt höjning av avgifter för deltagande. 

Grupperna har inte tillämpat någon avgiftshöjning, men lagt ner stor 

möda på att servera läcker mat till provningarna. Höjning av 

vinkvaliteten och tydligare information inför vinprovning har också 

skett. 

 

Medlemmar 

Medlemsantalet vid ingången av 2022 var 116 personer och vid 

utgången av året 95 personer. Pga minskningen i medlemsantalet så 

har grupp Piemonte lösts upp och dess medlemmar har fått nya 

grupptillhörigheter. 

 

Styrelse  

Lars Wahlström, ordförande och utbildningsansvarig 

Per Schwartzman, kassör 

Thore Strömberg, informations- och IT-ansvarig 

Helena Dahlbäck, sekreterare 

Lars-Olof Hensjö, ledamot  

Lars Rudström, ledamot 

 

Styrelsen har haft fem protokollförda möten. 

 

 

Revisor 
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Margareta Ahlström och Kenneth Jonsson  

 

Valberedning 

Lilian Hensjö och Bengt Belfrage 

 

Vinprovningar 

Årsmötesprovning på Rågårdsviks pensionat blev årets första. 

”Portugisiska viner från mindre familjeägda vinproducenter” var 

temat som grupp Alsace ansvarade för i samarbete med Carl-Magnus 

Bergström, Vänersborgs Vinagentur. Antalet medlemsdeltagare i 

årsmötet var 46 samt 11 gäster. Torskrygg, tillagad med portugisisk 

touch serverades. 

Grupp Penedez’ provningstema den 14 maj var ” Valpolicella-

Amaroneland” som leddes av regionansvariga utbildningsledaren 

Ann-Christin Appelqvist. 38 medlemmar och 8 gäster deltog. Gruppen 

serverade oss passande italiensk mat. 

Styrelsen anordnade en provning den 17 juni ”Spännande 

sommarviner” för 35 medlemmar. Lars Wahlström och Helena 

Dahlbäck ledde denna. Kallskuret från Skaftöhallen förtärdes med 

vinerna.  

Den 9 september attraherade grupp Loires provning ”Pinot Noir” 53 

medlemmar och 11 gäster. Krister Larsson ledde provningen, gruppen 

serverade matchande mat. Denna vinprovning samlade flest deltagare 

under 2022. 

Grupp champagnes provning ”Libanon” visade upp ovanliga viner och 

spännande mat från Libanon, lagad av gruppmedlemmar med 

erfarenhet från det landet. Datumet var den 19 november, då nog 

många medlemmar befann sig på resa. Antalet deltagare var 37, varar 

3 gäster. 

Provningarna har ägt rum på 3 olika platser på ön, Skaftö Folkets hus 

Grundsund, Rågårdsviks pensionat, Rågårdsvik samt Evensås skola, 

Fiskebäckskil. 

 

 

 

Andra aktiviteter 



 
       Skaftösektionen 

 

 

Sektionen genomförde den årliga sektionstävlingen den 6 mars. 

Sektionen representerades av Åsa Björneld och Birgitta Andreasson i 

Regiontävlingen den 26 mars i Uddevalla. 

Skaftösektions medverkan vid resa till Moseldalen blev äntligen av. 

Lars Rudström var en av ledarna.  

En planerad vinutflykt med buss till Luna Café – vinodlaren i Lysekil 

attraherade alltför få deltagare för att genomföras. 

 

Möten 

Inom regionen har Skaftösektionen deltagit i ett IT-möte den 3 

september och ett regionmöte den 23 oktober. 

 

Utbildningar 

Under hösten har Åsa Björneld och Britt-Louise Kilbo fortsatt den 

populära studiecirkeln i druvkunskap. Sex mötestillfällen med i 

genomsnitt 16 deltagare. Teman som behandlades var Côtes du 

Rhône, Monastrell/Mourvèdre, Sydafrika, Georgien och Vin till 

julmat. 

 

Ekonomi 

Se bifogad resultat- och balansräkning 

 

 

Lars Wahlström   Per Schwartzman 

Ordförande   Kassör 

 

 

Thore Strömberg   Helena Dahlbäck 

Informations- och IT-ansvarig  Sekreterare 

 

 

Lars-Olof Hensjö   Lars Rudström 

Ledamot    Ledamot 


